

國立中興大學學生週會實施規定

NCHU Student Guidelines for Implementing Week Meeting

97年6月20日學生事務會議通過

Pass by students affairs meeting dated June. 20, 2008

104年10月23日學生事務會議修正通過

Amended by students affairs meeting dated Oct. 23, 2015

一、本校全校性週會原則每學期舉行一次(日期另定)，由大學部一年級參加，由校長主持。教務長、總務長、學務長、研發長及各院院長共同參加。其餘不舉行週會時間，分由院長、系主任、導師及教官運用。其詳細實施辦法及日程由各院另訂。

1 In general, the week meeting is held once each semester (the date will be announced). The meeting will be held by NCHU President. All undergraduate freshmen must attend. Deans of Academic Affairs, General Affairs, Student Affairs, Research & Development, and Colleges shall participate. Aside from the week meeting, college dean, department chair, class advisor, and department drillmaster can host other meetings when necessary. The colleges can set the dates of the meeting and formulate implementing regulations.

二、服裝須依學校規定穿著整齊。

2 Dress neatly and properly for the meeting by following NCHU regulations.

三、週會必須確實遵守時間，並由各班代表負責清點人數。

3 Attend the meeting on time. Class leaders are responsible for calling the roll.

四、週會進行中不得擾亂秩序，閱讀刊物及濫噓、喧嘩。

4 During the meeting, order disturbing, reading, boos, and noise making are prohibited.

五、學生須按規定參加週會，按時參加週會者，加學期操行成績一分，請假者不予加分，遲到、早退者，扣一分，無故不參加者，扣兩分。

5 All NCHU students must attend the week meeting as required. Extra 1 point will be added to the conduct grade of a compliant participant. No extra points will be given to students who are absent after requesting for leave. A deduction of 1 point for students who are late for or leave the meeting earlier. 2 points are deducted from the conduct grade for students who miss a meeting without proper reasons.

六、本規定經學生事務會議通過送請校長核定實施，修正時亦同。

6 The present provision and any amendments shall be implemented after being passed by Student Affairs Meeting and approved by NCHU President.